
HOERA!! EEN EPD
OF ZIJN WE ER NOG NIET?



WIE ZIJN WIJ?

 Powercast levert al ruim 25 jaar spullen voor een slimme infra. 

Sommigen kennen ons van de PipeLock, anderen van UnPlugandPlay, 

de Toad of misschien van trekputten. 

 We vertegenwoordigen in Nederland Modula en Fortress trekputten 

van Cubis, de wereldmarktleider op het gebied van ‘network access 

products’. Waar wij in de infra bezig zijn, kennen anderen misschien 

‘Rainbird’ producten. Het spoor gebruikt ‘Stakkabox Ultima’

 Deze ochtend gaat over circulariteit, duurzaamheid en in ons geval over 

EPD’s



SJEF VAN OEKEL

“Het staat dan wel op de hoes, maar dat wil niet 
zeggen dat ik het ga zingen”



KOMEN JULLIE NU 

VOOR NIKS NAAR 

EEN EPD BIJDRAGE 

LUISTEREN?

Nee hoor,

Uiteindelijk zong Sjef van Oekel 

tóch ‘Zuurkool met vette Jus’
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Van “ECO” label naar meetbare prestatie



HOE ZIET ONZE EPD ER UIT? 



WAT IS GOED AAN EEN EPD, WAT NIET?

 Een EPD kwantificeert, dat is goed

 Een EPD is vormvrij, dat is lastig

 Voorlopig blijft het dus appels met peren vergelijken

 In ieder geval hebben we het al over twee stukken fruit

 Door een EPD te hebben blijft PowerCast netjes ‘in de 

wedstrijd’

 Pas als EPD’s vergeleken kunnen worden, doet de inhoud 

er toe.

 Wat gaan we in de tussentijd doen?



VOLKSKRANT VAN 

10 SEPTEMBER

‘levensduurzaamheid’

Intrinsieke wens om zuinig te zijn versus de 
gewoonte van goedkoop



INFRA VOORBEREID OP NIEUWE ONTWIKKELINGEN

 Nieuwe infra zou levensduurzaam moeten zijn, net zoals die tablet.

We kennen alleen nog niet alle eisen die we aan de infra gaan stellen. 

Niemand kan in de toekomst kijken. Koper is ‘oud’ glasvezel is 

‘nieuw’. Gas is ‘oud’ wordt waterstof ‘nieuw’? of Elektriciteit? Krijgen 

we een zwaarder grid? Of gaan we mini-grids aanleggen?

 Onze liberale overheid laat het graag ‘aan de markt’ over, met weinig 

politieke sturing van de kwaliteit van onze openbare ruimte

 Er zijn binnen gemeentes subsidieregelingen en kan ook beleid zijn 

voor innovatie, waardoor extra investeringen mogelijk worden. Onze 

beroepsgroep moet samen met de gemeente op zoek naar die 

innovatie potjes, zodat wél de portemonnee getrokken kan worden.
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REKENEN MET AFSCHRIJFTERMIJNEN

 Veel Publieke uitgaven worden praktisch ten laste van 

een boekjaar gebracht en niet geactiveerd. 

Herverkiezing van een wethouder blijft belangrijker 

dan algemeen nut.

 Binnen gemeentes is er ook beleid voor 

duurzaamheid of klimaatadaptatie waaraan 

duurzaamheidsinvesteringen kunnen worden 

gehangen. Wij moeten als beroepsgroep, samen met 

de gemeente daarnaar op zoek. 



VOORBEREIDEN OP SCHAARSTE

 Handjes worden schaars. Alles wordt schaars, tandartsen net zo 

goed als stratenmakers. Heeft te maken met onze demografische 

opbouw. Heeft ook te maken met het streven naar een steeds 

hoger opleidingsniveau en het gegeven dat de jeugd een tablet 

leuker vindt dan een soldeerbout.

 We zullen een herdefinitie van kwaliteit moeten zoeken. Onze 

gewoonte om steeds weer maatwerk oplossingen te willen, kan 

wel eens onuitvoerbaar blijken. We zullen naar gestandaardiseerde 

oplossingen moeten zoeken. Stekkerbaar kan wel eens beter zijn 

dan ergens op een elektricien wachten. Werk besparende 

oplossingen hebben de toekomst. 



WAAR GING DIT OOK 

ALWEER OVER?  Een EPD is noodzakelijke stap in de goede richting.

 Totdat EPD’s vergeleken kunnen worden, levert het geen 

verkoopvoordeel op. Wel een nadeel wanneer je er geen hebt.

 Overheid zoals Sjef van Oekel: Het kan dan wel zijn dat we een 

EPD voorschrijven, maar dat wil helemaal niet zeggen dat we er 

iets mee kunnen doen.

 Het is nog steeds aan onze beroepsgroep om zuinig op het 

milieu te zijn

 Toekomstbestendig, economisch, voorbereid op schaarste.

 Heel veel beslissingen blijven subjectief, net zoals bij het 

voorbeeld met de tablets.

Een EPD is mooi, maar we zijn er 

nog niet


